



Knowledge... Skill... Professionalism



College Vision: -

Leadership and excellence locally, regionally, and globally.

College Mission and Objectives: -

Pioneering with distinguished academic performance through attainment the following objectives:

1. Achieving the college outcomes through a comprehensive systems-based curriculum.
2. Developing the academic programs for the college.
3. Improving educational, training, managerial and leadership skills of faculty and administrative staff.
4. Promoting scientific research and upgrading research capabilities.
5. Activate participation, coordination, and integration between the college and the community.
6. Establish scientific, cultural, and knowledge exchanging relationships with regional and international universities as well as connection with professional societies worldwide.

College Outcomes:

- 1- Prepare efficient physicians who possess fundamental medical and scientific backgrounds in addition to clinical and research skills.
- 2- Prepare physicians who are able to provide immediate care in emergency rooms and ambulatory care services and other medical fields.
- 3- Prepare physicians with efficient communication skills with patients and their families
- 4- Prepare physicians who are able to use medical knowledge effectively.
- 5- Prepare physicians who are able and willing to keep life-long learning attitude and participate in the medical education in the future.
- 6- Prepare physicians able to apply scientific methods in conducting scientific research.
- 7- Preparing physician capable of making decisions taking into account the rights of individuals and society.



مهرفة... مهارة... مهنية

رؤية الكلية: -

أقيادة و الأمتياز محلياً وأقليمياً وعالمياً .

رسالة واهداف الكلية: -

الريادة والتميز في الاداء الأكاديمي من خلال تحقيق الأهداف الأتية:-

1. تحقيق مخرجات الكلية من الأطباء من خلال منهاج شامل.
2. تطوير البرامج الأكاديمية للكلية.
3. تنمية المهارات التعليمية والتدريبية والإدارية والقيادية لدى أعضاء هيئة التدريس والإداريين.
4. تشجيع ألبحث العلمي ورفع كفاءة القدرات البحثية.
5. تفعيل المشاركة والتنسيق والتكامل بين الكلية والمجتمع.
6. اقامة علاقات التبادل العلمي والثقافي والمعرفي مع الجامعات والمنظمات المهنية الإقليمية والعالمية .

مخرجات الكلية: -

1. إعداد اطباء وعلماء أكفاء يمتلكون الخلفيات العلمية الطبية الاساسية والمهارات السريرية والبحثية.
2. إعداد أطباء قادرين على توفير الرعاية الأنية في ردهة الطوارئ والعيادة الخارجية.
3. إعداد أطباء قادرين على التواصل الفاعل مع المرضى وعوائلهم.
4. إعداد أطباء قادرين على استخدام المعلومات في السياق الطبي .
5. إعداد أطباء قادرين على التعلم مدى العمر وتعليم الغير.
6. إعداد أطباء قادرين على تطبيق الأساليب العلمية في إجراء البحث العلمي.
7. إعداد أطباء قادرين على اتخاذ القرارات مع مراعاة حقوق الافراد والمجتمع.